
265/2017 w sprawie ryczałtu za 2017 rok 

 

Zgłoszona przez Panią Wiolettę Drzewińską interpelacja podczas XLVI sesji Rady Powiatu  

w Myśliborzu w dniu 18 grudnia 2017 roku.  

 

Treść zapytań: Czy Szpital w Dębnie wyrobi ryczałt za 2017r., a jeżeli nie wyrobi, co się stanie  

z ryczałtem na przyszły rok? 

 

Treść odpowiedzi: W załączeniu przekazuję kserokopię pisma Prezesa Szpitala w Dębnie  

im. Świętej Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o.  

 


